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8. 8. 2022

Nedělník Adama B. Bartoše (96): Proč nepotřebujeme
liberální demokracii?

narodnidemokracie.cz/nedelnik-adama-b-bartose-96-proc-nepotrebujeme-liberalni-demokracii

Vítám vás u svého nedělníku a půjdeme rovnou k věci. Současný

režim liberální demokracie sám sebe označuje za nejlepší

společenský systém (znáte ty „výmluvy“ – demokracie není ideální,

ale nic lepšího nebylo zatím vynalezeno apod.), všechny ostatní

konkurenční systémy haní, špiní a pomlouvá (kdo není liberální

demokrat je rovnou extrémista, fašista, stoupenec diktatury apod.) a

dost často má i tendenci je „napravovat“, čili tu svou slavnou

demokracii „vyvážet“.

A třebaže máme neustále nějakou krizi, covidovou, migrační,

energetickou či já-nevím-jakou, které mají všechny jedno společné –

a to, že je liberální demokracie nedokáže zvládat a řešit – nikde stále

nevidím a neslyším debatu o tom, zda je liberální demokracie

skutečně tak dobrá a vhodná, jak se všeobecně věří a zda by systém

nestál za výměnu. Nikdo se nezamýšlí nad tím, zda někde není
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nějaká chyba a zda nám někdo nelže, když tvrdí, že žijeme v

nejlepším z možných světů, v nejlepším z možných systémů a měli

bychom za to být ještě vděční…

Tak se tedy na tu slavnou demokracii podívejme. V čem je tak

úžasná? Myslím pro nás, obyčejné lidi, ne pro elitáře, kteří nás pod

její záminkou ovládají…

Jsme součástí Západu, údajně vyspělého světa, transatlantického

společenství, členy EU a NATO, máme „uvědomělou“ proamerickou,

probruselskou, proněmeckou a proizraelskou vládu, v čele vlády

máme univerzitního profesora, co je zadobře s Habsburky a Sudeťáky

– a přesto nás stále hryže otázka – kde udělali „soudruzi“ chybu?

Proč, když máme tu liberální demokracii – nejlepší to prý

společenský systém na světě – proč nám zakazují auta na spalovací

motory a nutí nám auta na baterky, která jsou k přírodě ještě méně

šetrná, jsou předražená a není dost elektřiny na jejich dobíjení (takže

si je vlastně nebudeme moci dovolit a budeme muset chodit po

svých)? Proč nám zakazují pod záminkou epidemií svobodně

cestovat, stýkat se s našimi blízkými, pracovat, podnikat a chodit do

školy, svobodně dýchat, zpívat, demonstrovat, cvičit apod. a proč

nám naopak vnucují pochybné látky, covidové pasy, nesmyslné

roušky a PCR testy? Proč nám zdražují elektřinu tak, že ji brzy

nebudeme moci zaplatit? Proč nám svojí hloupou zahraniční

politikou zdražili plyn tak, že na něj nebudeme mít, pokud vůbec

nějaký plyn bude? Proč neustále zdražuje ropa a benzín a nám se na

benzínových pumpách protáčejí panenky, ale slavná liberální

demokracie s tím nehodlá nic dělat? Proč nám zakazují naše oblíbené

webové stránky, proč nás udávají za naše názory, proč nám mažou

příspěvky či celé účty, proč nás posílají k soudu za naše přesvědčení?

Proč nám zakazují vepřové, hovězí či drůběží maso pod toutéž

obehranou záminkou (CO2) a proč nás místo toho nutí jíst cvrčky a

červy? Proč neustále nabourávají výuku našich dětí – tu covidem, tu

inkluzí, tu nasazením ukrajinských dětí do tříd, proč neustále

zjednodušují osnovy a přepisují historii? Proč zesměšňují tradiční
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hodnoty a vnucují nám, co nechceme – tu migranty, tu homosexuální

svazky, tu přešívání pohlaví, feminismus nebo politickou korektnost?

Proč falšují volby? Proč vysílají lži v televizi, rozhlase, na internetu po

celý boží den? Proč nedělají nic proti inflaci, která požírá naše

našetřené peníze? Proč nedělají nic proti neustále rostoucím cenám

potravin? Proč na nás neustále vypouštějí různé laboratorně

vyšlechtěné nemoci? Proč na nás neustále něco sypou z letadel? Proč

nám do všeho dávají jedy? Proč se vysmívají naší víře? Proč nám sem

posílají cizí vojáky? Proč nám sem chtějí nasunout zbraně, které z nás

učiní cíl? Proč nám sem vozí „uprchlíky“, kteří nemají žádný respekt

k naší kultuře? A tak bychom mohli pokračovat, těch proč by mohlo

být skoro nekonečně…

Že je s liberální demokracií něco špatně, jsme tušili už nějakou dobu.

Ale až poslední roky zjišťujeme, jak liberální demokracie není

schopná zajistit ani nejzákladnější lidské potřeby. Auto bylo vždy

symbolem svobody, ale chtějí nám ho vzít. Chtějí nám vzít maso, i

když bílkoviny z něj nejsou ničím nahraditelné. Zemědělcům vybíjejí

chovy. Značkují každou slepici. Některé plodiny si (v USA) nemůžete

pěstovat, některá zvířata nemůžete nebo nebudete moci chovat.

Elektřina je předražená a brzy nedostatková. Totéž plyn, ropa,

benzín. Potraviny. Nemovitosti ve velkých městech jsou pro běžného

smrtelníka nedostupné, protože extrémně předražené. Výuka je

nekvalitní a je neustále omezována. Svobodu slova máte jen na

papíře. Spravedlnosti se nedočkáte, protože soudy jsou

zkorumpované nebo jdou na ruku politické garnituře (třebaže by

správně měly být na vládní moci nezávislé). Policie nekoná, když ji

potřebujete, nepomůže vám, naopak vás buzeruje – za špatné

parkování nebo za „špatné názory“. Voda předražená a plná jedů.

Potraviny (nebo spíše náhražky potravin) jakbysmet. Nemůžete mít

vlastní názor už ani na covid či na Rusko. V době epidemie, což je už

každý rok, nemůžete do práce, do hospody, za kamarády, za rodinou,

na pohřeb, do kostela, za milenkou, na koncert, do baru, na výstavu,

na demonstraci, sportovat, cvičit, zpívat, mít sex (například v

Británii), stýkat se s lidmi, dýchat čerstvý vzduch, chodit na
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procházku apod. Neustálé výjimečné stavy, nouzové stavy, zákazy

vycházení, cestování mezi okresy apod. Ten sešup, co všechno

nemůžeme, je dobře vidět na hospodách – nejprve v nich nemůžeme

kouřit, pak pít alkohol, nakonec se v nich nemůžeme ani stravovat.

Nemůžete kritizovat vládu, nemůžete si dělat legraci z toho či onoho,

nemůžete si otevřít Aeronet či Zvědavce, nemůžete nadávat na ty,

kteří vás štvou a které nemáte rádi. Nemůžete vlastně nic.

A tím to nekončí. Klaus Schwab a jeho Velký reset teprve začíná,

držte si klobouky. Nebudete vlastnit nic a budete šťastní – směje se

nám do ksichtu (ale nečekejme, že by byl jedním z nás a také se

dobrovolně vzdal svého olbřímího majetku). Do budoucna nebudete

mít auto, barák ani byt, koloběžku ani hudbu, počítačový program –

prostě nic. Vše jen sdílené, půjčené, pronajaté, předplacené. Bez

covidového pasu či jeho obdob nebudete moci cestovat, chodit za

kulturou ani navštěvovat obchodní centra. Budou vám číst i vaše

myšlenky, jak se Schwab v téže knize holedbá. Nebudete mít

soukromí, nebudete mít práva, nebudete mít žádné svobody, nebude

vám patřit už ani ten prostor ve vaší lebce – i tam se vám dostanou…

Někdo namítne, že přeháním, zvláště teď, když míchám to, co už nyní

nemůžeme, s tím, co zatím ještě můžeme, ale nebudeme to moci

velice brzy. To, že ještě něco pořád můžeme, neznamená, že to tak

bude navždy – v některých částech světa tu samou věc už dávno

nemohou a můžete vzít jed na to, že to dorazí i k nám. A nemluvím o

nějakých zemích třetího světa, ale právě o „vyspělém“, liberálně-

demokratickém Západu. Na některých věcech se zatím pracuje a čeká

se na správný čas. Je to otázka technologií, načasování, salámové

metody. Některé věci se stále ještě testují, ale už s nimi počítají a už

nás s nimi seznamují (skrze filmy, skrze výroky, knihy apod.)

Antikomunisté se posmívají, jak za minulého režimu existovalo

nedostatkové zboží, nebyl toaletní papír, na banány byla fronta a na

auto pořadník. Ale co dnes? Roušky jste si museli ušít z vlastních

hadrů, protože slavná liberální demokracie nebyla schopná zajistit

ani to (to, že byly roušky součástí buzerace, je druhá věc). Na auto
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dnes také čekáte. Nejsou čipy, není to či ono, ceny různých komodit

vyletěly několikanásobně. Stavební materiál, papír, služby, všechno.

V Americe jsou už prázdné regály s jídlem a v Německu si můžete

koupit jen jeden olej na osobu.

Může mi prosím někdo vysvětlit, v čem je ta „slavná“ liberální

demokracie skvělá? Proč ji jako máme opěvovat? Proč ji máme

uznávat? Proč ji máme bránit? Proč ji máme vyvážet a proč za ni

máme bojovat? Proč ji máme volit? Proč bychom v ní měli žít a proč

bychom v ní vůbec měli chtít žít?

Nebo ještě jinak – proč bychom měli chtít být součástí Západu, když

je Západ takto prohnilý, neschopný, úpadkový, když nám

negarantuje nic než jen chudobu a nedostatek? Když nedokáže

naplnit ani ty nejzákladnější fyzické potřeby, natož nějaké potřeby

duševní, o duchovních ani nemluvě?

Není to náhodou jeden z nejhorších systému? Vždyť v té demokracii

nemůžeme dýchat, brzy nebudeme mít co jíst, bude nám zima,

protože nebudeme mít čím topit, čím jezdit, nemůžeme vycházet ven

a nemůžeme si ani nic myslet…?

Kdo normální by v takovém zhovadilém systému chtěl zůstávat…?

Dovětek: Samozřejmě že vím, že se před časem liberální

demokracie nepozorovaně změnila v totalitu, takže není divu, že

systém, ve kterém žijeme (a který se ze setrvačnosti nazývá liberální

demokracií) má všechny výše uvedené znaky totality, nesvobody či

neschopnosti řešit krize ve společnosti a naplňovat lidské potřeby.

Samozřejmě že vím, že to není tím, že by politici byli neschopní, ale

že jsou naopak všeho schopní. Samozřejmě, že vím, že to není chyba

v systému, ale záměr. Nebo – abychom byli přesnější – záměrná

chyba v systému. Samozřejmě, že vím, že to takto někomu vyhovuje a

někdo to tak chce. Samozřejmě, že vím, že některé uvedené

nedostatky jsou uměle řízené, aby vyvolaly krizi a kdosi přišel s

řešením, které utrápený lid s vděčností přijme (i když si tím ještě
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pohoršíme). Samozřejmě, že vím, že tyto problémy má v sobě

demokracie zakódovány, protože ve skutečnosti nic jako skutečná

demokracie neexistuje. Samozřejmě že vím, že někdo chce, abychom

nadávali na tuto vládu a tento systém, aby nám vnutil ještě horší

systém a místo vlády vládu nadnárodní či dokonce světovou.

Samozřejmě, že si uvědomuji, že věc je složitější a zasloužila by si i

filosofickou debatu, ale záměrně jsem vše takto zjednodušil. Protože

až z odpovědí na výše uvedené otázky si můžeme uvědomit, že

vlastně není o co stát a že vlastně není žádná výhra, že patříme k

Západu a máme tu „liberální demokracii“. A že si tudíž klidně

můžeme dovolit pohrávat si s „kacířskou“ myšlenkou – a sice, pokud

nám liberální demokracie nevyhovuje, proč v ní zůstávat? Proč ji

nevyměnit za jiný systém? A za jaký? To už je otázka na vás. To už

nechám na vaší představivosti, na vaší fantazii… Měli bychom to ale

vymyslet dříve, než to někdo vymyslí za nás a než nám někdo vnutí

systém ještě horší a odpornější – protože nemyslete si, může být i

hůř. Nebo nebude, protože to nedovolíme? Je to na nás. Je to na

vás…

Jinak ale pěkné léto a hodně sluníčka…

Adam B. Bartoš

 
předseda Národní demokracie

PS a pro usmání zase něco z protirežimního CD89.cz:
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Další příspěvek
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